
V KS GALJEVICA

Složno k skupnim ciljem
Krajevna skupoost Galjevica je med dstimi, Id je v

minuiih letih »pobnla največ črnograditeljev, ki je danes
med najboij aromašninri kar zadeva komunaino uredi-
tev, ki je morala po preobtikovanju začeti »na novo«.
Kakčna je KS Gal jevica danes, s kakšnfani težavum se je
sooiala in kakšoe možnosti za razvoj ima jutri? Na ta
vpraganja so odgovarjali, oziromi bolje, o vsem tem so
pripovedovali trije delovni knjani in člaoi krajevne sa-
mouprave, ki bi svojim krajanom radi pripomogli do
žMjeaja v urejenem okolju in domu, in urejeni krajevni
akupnosti nasploh. Pogovarjati smo se s predsednikom
knjevne konference SZDL Petrom Kosijem, predsed-
oikoni sveta KS Štefanom Ktementom in predsednikom
skopščiiie KS Jožetom Kovačem.

Krajevna skupnost Galjevica je ob preoblikovanju
aprila 1980 »podedovala« najbolj nedelovno območje
krajevrie skupnosti Krim-Rudnik. Tistih nekaj delovnih
krajanov, ki je tedaj ostalo v krajevni samoupravi se je
tedaj močno balo, da bodo ostali bolj ali manj sami in da
bodo le s težavo pridobili krajane k sodelovanju. Pa so se
močno ušteli - ali pa so našli pravo pot do krajanov.
Preko uličnih odborov (danes jih imajo 11 in v vsakem je
od 7 do 9 članov) so uspeli dobiti še celo tiste, ki so leta in
leta stali ob strani. Danes ni težko dobiti okrog 200 ljudi
(približno toliko jih je potrebnih za uresničitev in nemo-
teno delo delegatskega sistema) za krajevno samoupra-
vo, pa tudi nekaj sto ljudi za skupno akcijo ni težko
pritegniti.

Z delom do prostorov KS
Prav s prostovoljnim delom si je namreč ta krajevna

skupnost zgradila nov dom krajevne skupnosti in tako so
odpravili enega največjih problemov po preoblikovanju
- prostorsko stisko. Ždaj se bodo lahko lotili drugih
pomanjkljivosti, zaradi katerih si precej belijo glavo. Na
prvo mesto so postavili preskrbo. Trenutno ima 600
krajanov skupaj le en tekoči meter prodajnega pulta. Po
dograditvi trgovsko poslovnega centra bo položaj sicer
boljši, pa vendar...

Zagrebško podjetje Sljeme je že pred dvema letoma
odkupilo zemljišče, ki je bilo predvideno za še eno
trgovino, vendar do danes niso naredili še ničesar. Tudi
vsa delegatska vprašanja so ostala brez odgovora. In
krajani Galjevice brez trgovine?

Prav poseben problem so na tem območju črne grad-

pospešeno poteka, vendar so naši sogovorniki dejali, da
bo do konca postopka poteklo še precej časa. Stevilni
krajani namreč niso pripravljeni odšteti okrog 300.000
dinarjev za načrt hiše, brez tega pa tudi gradbenega
dovoljenja ni. Tako ima večina za zdaj le lokacijsko
dovoljenje, saj so se potrudili, da so dobili skupinsko
lokacijsko dokumentacijo. Ob tem pa imajo nekatere
hiše med nekdanjimi povsem črnimi gradnjami že od
vsega začetka vso gradbeno dokumentacijo, tudi iz časa,
ko je nekateri drugi niso mogli dobiti.

Komunalnih problemov nj malo
Tudi komunala je na Galjevici precej pomanjkljiva.

Najbolj pereč problem so ceste, saj je osmina cest asfalti-
ranih, ostale pa so makadamske. Brez pomoči občine in
komunalne skupnosti bodo sami le stežka naredili kaj
več, pripravljeni pa so delati.

Tudi kanalizacija še ni urejena in nekatera območja
krajevne skupnosti imajo še vedno greznice namesto
kanalov. Nekatere hiše v južnem delu tudi vodovodnega
priključka še nimajo, prav tako ne elektrike. Za tako
rekoč mestno krajevno skupnost to ni ravno običajno.

Z gradnjo nove telefonske centrale na Rudniku bo
problem s telefonijo odpravljen. Nekako bi radi uredili
tudi prevoze z mestnim zelencem. Na tem območju je le
ena proga - številka 3 - in zato so avtobusi prenatrpani.

Kako vzdrževati telovadnico?
In še nekje krajane Galjevice žuli čevelj. V okvini

programa drugega samoprispevka so dobili novo šolo in
ob njej veliko telovadnico, ki je tako velika zato, da bi v
njej kaj prostora za rekreacijo dobili tudi okoliški prebi-
valci. Naši sogovomiki pa so povedali, da se bojijo, da
bodo imeli oni od nove telovadnice prav malo. Zdaj se
namreč postavlja vprašanje, kako bodo telovadnico vždr-
ževali. To pomeni, da bo treba za preživljanje časa v njej
plačati in verjetno ne malo. To pa bo za krajevno skup-
nost, ki že tako nima veliko denarja, bolj trd oreh. V KS
Galjevica namreč ni veliko delovnih organizacij, zato so
odvisni samo od tistega denarja, ki priteče iz občinske
vreče. Ta pa, kot vemo, ni prav velika. Pa se bodo že
kako znašli. Ce na vse drugo gledajo s takim optimizmom
oziroma niso pripravljeni vreči puške v koruzo, si bodo
znali pomagati tudi v primerih, kjer zdaj še ne vidijo
rešitve. S skupnimi močmi, seveda.


